



香港 Guy x 美津濃跑 5 公里隊際盃 (10 人)

Hong Kong Guy x Mizuno Run 5 KM Group Cup (10 members)

參加 5 公里個人組別之餘，亦可免費組隊競逐隊際獎項。如欲競逐香港 Guy x 美津濃跑 5 公里隊際盃，請立即與成功報名參加 5km 個人組別的朋友組隊，並下載及填妥表格於 2017 年 8 月 27 日或之前傳真至 2117 0023 或電郵至 info@mizunohkrun.com。每名參賽者限報一隊，每隊人數為 10 名，總成績以首 9 名完成賽事的隊員時間總和決定。歡迎各跑會，公司或團體參加。

Participants who have successfully enrolled in 5km individual categories can win the Hong Kong Guy x Mizuno Run 5K Group Cup. To win the Group Cup, you can now team up with your friends who have successfully enrolled in 5km individual categories. Please download and fill in Group Cup Application Form and return by fax 2117 0023 or email to info@mizunohkrun.com on or before 27th August 2017. Each applicant can sign up for in one team only. Each team has 10 members. Result will be determined by the total time of the first 9 team members. We welcome running clubs, corporations and organizations to fight for the Cup!

隊長 Captain : _____ 報名參考編號 Apply ID (_____)

隊員 Team Member 1: _____ 報名參考編號 Apply ID (_____)

隊員 Team Member 2: _____ 報名參考編號 Apply ID (_____)

隊員 Team Member 3: _____ 報名參考編號 Apply ID (_____)

隊員 Team Member 4: _____ 報名參考編號 Apply ID (_____)

隊員 Team Member 5: _____ 報名參考編號 Apply ID (_____)

隊員 Team Member 6: _____ 報名參考編號 Apply ID (_____)

隊員 Team Member 7: _____ 報名參考編號 Apply ID (_____)

隊員 Team Member 8: _____ 報名參考編號 Apply ID (_____)

隊員 Team Member 9: _____ 報名參考編號 Apply ID (_____)